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Protokoll från styrelsemöte 

 
 

Datum:  2013-01-24 
 
Plats: Hemma hos Tommy Westh 
 
Deltagare:  Tommy Westh 

Odd Hegewald 
Kristina Lantz 
Johan Blomqvist 

 Peter Lööwf 
Johan Brauner 
 
 

Frånvarande: Pär Wessman 
 
 
 
1. Det kommande årsmötet 
Styrelsen gick igenom protokollet från föregående års årsmöte.  
 
Styrelsen beslutade att kommande årsmöte skall hållas måndagen den 18e mars kl. 19.30 i 
Johan Brauners och Birgitta Zachrisons garage.  
 
Styrelsen beslutade att ta upp punkterna ”Ny webbredaktör” (vi behöver en ny då den gamla 
har flyttat från området) och ”Införliva bastuföreningen?” (se punkten 3 nedan) på årsmötet. 
Dessutom skall punkterna ”Gräsklippning- och soptömningslista” samt ”Vi kan kanske hjälpa 
till-lista” göras till stående punkter på årsmötets agenda. 
 
Odd Hegewald skriver en kallelse, Johan Blomqvist ser till att kallelsen blir kopierad och 
Peter Lööwf distribuerar den. 
 
Styrelsen beslutade även att föreslå årsmötet oförändrade avgifter inför nästa verksamhetsår. 
 
2. Ekonomi 
Saldot på plusgirokontot är 34 478 kr och vi hade preliminärt, det brukar ske någon justering i 
samband med bokslutet, 113 betalande medlemmar verksamhetsåret 2012. 
 
3. Förfrågan från bastuföreningen 
Vi har fått en förfrågan från bastuföreningen om vi vill ta över deras verksamhet. Bastun står 
ju på ”vårt” område nere vid Erikstensbryggan och det skulle bli mer rationellt om vi kunde 
använda samma system för att ta in avgifter, använda samma arbetsstyrka (t ex i samband 
med städdagarna) för underhåll, samma styrelse, årsmöte, revisorer, mm. Tanken skulle i 
sådana fall vara att bastun skulle ingå i EVBKs verksamhet på samma sätt som t ex den 
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gemensamma båten. Dvs att inom EVBK skulle det finnas en, eller flera, ”Bastuansvariga” 
som t ex ser till att nycklar blir tillgänglig för de medlemmar som betalar in den extra avgiften 
samt planerar för t ex bastuns underhåll. Precis som med den gemensamma båten skulle det 
inte heller finnas något ”bokningssystem”. Den största nackdelen med införlivandet skulle 
vara att det helt enkelt blir mer att hålla reda på och göra för EVBKs medlemmar. 
 
Styrelsen ställer sig bakom förslaget under förutsättning att: 
• EVBKs medlemmar säger ja till förslaget på ett årsmöte 
• Bastuföreningens medlemmar säger ja till förslaget 
• Att någon, eller några, ur nuvarande bastuförening tar på sig ansvaret att bli 

”Bastuansvarig” inom EVBK. 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
______________________  ______________________  
Johan Blomqvist   Odd Hegewald 
    
 


